
Podávám žádost z pozice zastupitele přes zákon c. 106/1999 sb.

Dobrý den,

jelikož mi starosta na dotazy zastupitele neodpovídá, nebo odpovídá, jen

když je zrovna "náhodou" v práci (dle úředníků tam vůbec nebývá), požaduji

odpověď od kohokoliv, kdo situaci prověří, nemusí to být ani starosta,

který je v této záležitosti dost možná ve střetu zájmu.
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[0058] Pokuta společnosti TEFCO <https://trello.com/c/ZsOvrIfk>

Jak to vypadá s pokutou/penalizací/žalobou vůči společnosti Tefco?

— Jaká je výše pokuty, kterou stanovila již před rokem místostarostka

Kopitzová a radní Skalský?

- Kdo aktuálně z úředníků či samosprávy kauzu (pokuty/sankce) řeší?

- Kdy půjde kauza k soudu?

— Proč ještě není kauza, ani po roce u soudu?

- Kdy nám vyprší možnost pokutu/sankci požadovat?

- Který z radních dostal pod patronát stavby a měl by tedy věc řešit,

pokud se k tomu nikdo jiný nemá?

— Souvisí nevymáhání pokuty se skutečností, že jednatelem dané

společnosti Tefco je pan Crla, který je členem místní ODS? Pokud ano, jak?

Děkuji za odpověď.

S pozdravem,-
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